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De voorzitter opent de vergadering om 21.07 u. Na een korte toelichting wordt het verslag unaniem 

goedgekeurd. 

“Verbetering : terras aansluitend bij de gevels (4m.) doorgang (voor brandweer) (4m.) en 4 m. vrije ruimte 

– totaal 12 m. Schepen Poffé preciseert dat deze afstanden mogelijk nog aangepast kunnen worden 

tijdens verder verloop van besprekingen .” 

Schepen Poffé deelt nog mee dat het archeologisch onderzoek geen specifiek resultaat heeft gegeven. 

Raadslid François vraagt naar de evolutie in dossier “oude stadsmuur”; 

Schepen Mombaers preciseert dat hij advocaat Thomas Beelen heeft gevraagd om de gerechtsdeskundige 

te bevragen of er zich een nieuw veiligheidsprobleem zou gesteld hebben dat een initiatief van de stad zou 

noodzaken. 

Schepen Mombaers is ook zelf naar de steile aarden talud gaan kijken. Hij vreest ook, zoals raadslid 

François, dat bij hevige regenval een groot stuk mogelijk naar beneden zou schuiven. Anderzijds stelt zich 

de vraag in hoeverre deze situatie te beschouwen valt als een bedreiging voor de openbare veiligheid. 

Alleszins bestaat hier een twijfel. De schepen zal de vraag aan de stadsadvocaat opnieuw stellen. 

 

Agenda gemeenteraad : 

 

Pc 17 – Belasting op bouwen en verbouwen. 

 

Omwille van het in voege treden van de omgevingsvergunning is het aangewezen de belasting op het 

bouwen en herbouwen van gebouwen te herzien. Voortaan wordt de belasting berekend op de 

bouwvolumes zoals vastgelegd in de bouwplannen. 

Het systeem is vereenvoudigd en de tekst geconformeerd aan de nieuwe regelgeving.  

Op vraag van raadslid Defau bevestigt schepen Mombaers dat de heffing van 0,30 euro per kubieke meter 

niet gewijzigd werd. 

Raadslid Chris François vraagt informatie omtrent de recente doorlichting van de dienst informatica en niet 

degelijk werken van de server. (verbinding server met OCMW) 

Schepen Poffé antwoordt dat de vervanging in de pijplijn zit. Hij preciseert dat de procedure loopt. De 

levering en de installatie zal aan de firma Schaubroeck toegewezen worden. 

Vernoemd raadslid vraagt hem de precise timing mee te delen. 

 

 

PC 14 - Personeel 

 

Wijziging rechtspositieregeling – wijziging arbeidsreglementen – wijzging externe mobiliteit 

 

14.1 – verlofstelsels worden vervangen door een nieuwe regeling – invoering Vlaams 

 zorgkrediet 

14.2 – terugbetaling van een beeldschermbril – regeling 

14.3 – personeelsleden van het AGB kunnen zich ook kandidaat stellen voor een functie bij een andere 

overheid van hetzelfde werkingsgebied  

 

 

V E R S L A G 



 

Varia 

 

In de varia worden nog enkele vragen gesteld inzake het examen van stadssecretaris. 

Schepen Poffé deelt mee dat er door de weggestemde kandidaat geen procedure aanhangig werd 

gemaakt bij de Raad van State.Er loopt wel een procedure bij de gouverneur waarop nog geen beslissing is 

genomen. 

Bij negatief antwoord van de gouverneur kan een nieuwe procedure voor aanwerving opgestart worden. 

Raadslid Defau vraagt of de optie “samengaan OCMW – stadssecretaris” verlaten werd. 

Schepen Poffé wijst op de procedure die gevold werd maar uiteindelijk geen positief resultaat opleverde. 

De visie van het college is niet gewijzigd. 

Raadslid van Stiphout wenst te weten welke schepen bevoegd is voor het materiaal van de technische 

dienst. Uiteraard de schepen van openbare werken. 

Schepen Poffé geeft nog toelichting bij het archeologisch onderzoek. Blijkbaar werd, buiten het gekende, 

niets gevonden. 

De schepen informeert de raadsleden dat : 

- er zeker nog overlegd wordt met de raadsleden omtrent de plannen van de Grote Markt 

- aan het standbeeld van 1830 enkele vierkante meter kasseien worden aangelegd die later 

ook gedeeltelijk in de kerktuin zullen gebruikt worden 

Er zijn geen vragen meer. De voorzitter sluit de vergadering omstreeks 22.15 u. 

 

 

De voorzitter-verslaggever,     De Schepenen, 

 

 

 

Jos Hermans.       Jos Mombaers en Eddy Poffé 

 

 


